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Datum: 16 mei 2023 

Plaats: Immanuelkerk, Baflo  

 

Aan-/afwezig: 

Ring Groningen 

 Aanwezig H.A. van Dijk, ds. A. Bruin 

Ring Oost Groningen 

 Aanwezig  L.J. Wijnands,  

Ring NO Groningen 

 Aanwezig ds. R. Poede, lid BM, R. Wind 

Ring Westerkwartier 

 Afwezig ds. M. Krooneman (tevens afgevaardigde Generale Synode)  

Ring Winsum 

 Aanwezig J. Roorda 

 Afwezig Y. Rosier-Hoogkamp, ds. M.H. Langenburg  

Ring Assen 

 Aanwezig Harrie Dijkstra (tevens secundus afgevaardigde Generale Synode)  

 Afwezig ds. S. van Dijk 

Ring Emmen 

 Aanwezig A.F. Kolkman, lid BM;  

 Afwezig D. de Jong 

Ring Hoogeveen 

 Afwezig M. Weismann 

Ring Zuidwest Drenthe 

 Afwezig ds. M. Gaastra, A. van Vuuren, P. Steen  

Evang.Luth. Gem 

 Afwezig Johan Havinga  

Overig 

Aanwezig:  ds. J. Hommes, classispredikant, ds. W. Bakker, voorzitter visitatie, E. Vrolijk, 

adviseur dienstverlening; L. de Zeeuw, scriba; Nico Becht, actuarius 

Afwezig  ds. Heleen Maat, regiopredikant 

 

Afgevaardigden synode 

Aanwezig H. Vrijhof 

Afwezig B. Meems, ds. G. van der Werff, J. de Koning 

 

Gasten (fysiek):  

Hiltsje Dubois-Andringa (PG Warffum-Breede-Usquert); Marina Schuurman (PG Uithuizen); Marleen 

Stokroos (PG Baflo); Ds. Gonny de Boer (HG Ten Boer-Woltersum-St Annen), ds. Peter van Ool (PG 

Warffum), ds. Ruth Renooij (PG Winsum-Halfambt); ds. Gerbrand Segger (PG Leens-Mensingeweer); 

ds. Gertine Blom (PG Adorp-Wetsinge-Sauwerd); 
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Gasten (fysiek) – vervolg: 

afvaardiging van de kerkenraden van: GK Ten Boer (Wouter Meerman en ?); HG Onderdendam (Gert 

Medema); HG Stedum-Lellens-Wittewierum- Ten Post (Meta de Vries-van Schaik en ?); HG Ten Boer 

– Woltersum – St. Annen (Wilma Naaijer en Cor Westerholt), PG Baflo (Ina Laan); PG Bedum (Jakob 

Roorda en ?), PG Huizinge (Roely van Leeuwen en ?), PG Kantens-Stitswerd (Annejet Fransen), PG 

Leens-Mensingeweer (mv Kadijk, mw Van der Wiel), PG Roodeschool (Petra Oosterhuis, Jack van 

Dijken, Tineke Wiepkema), PG Uithuizen, PG Uithuizermeeden (Ria Ausema-Ravensbergen en Jan 

Weening), PG Ulrum-Niekerk-Vierhuizen (Lienke Kloosterman-Lindemulder en Johan Bouma), PG 

Winsum-Halfambt (Géanne Kremer en ?); PG Zuidwolde (Jeltsje Elzinga), PG Groningen, 

Immanuelkerk, (Kor Keegstra en Tjip van der Werf).   

 

1. Woord van welkom  

 Onze preses Henk van Dijk heet de aanwezigen en degene die via de livestream met ons 

verbonden zijn, van harte welkom. We zijn te gast in de Immanuelkerk in Baflo.  

 

1. Quorum 

 De classicale vergadering omvat 9 ringen, waarbij vanuit iedere ring 3 ambtsdragers zijn 

afgevaardigd, derhalve 27 afgevaardigden, waarvan 10 vacant. 9 afgevaardigden hebben zich 

afgemeld. Het vereiste quorum van 15 is niet behaald; daarmee kunnen geen rechtsgeldige 

besluiten worden genomen.  

 

2. Avondgebed door ds. Gonny de Boer, predikant HG Ten Boer-Woltersum-St Annen). We zingen 

Lied 92, coupletten 1, 2. In deze vergadering zijn we uitgenodigd om de parels van de gemeente 

te delen: de dingen die goed gaan, waar we trots op zijn. Dat was een mooie aanleiding om in de 

Bijbel naar parels te duiken. We lezen enkele verzen uit het evangelie van Mattheus: 7: 6 en 13: 

45 en 46.  Hoe ben je een gelovig mens in deze tijd, wat betekent dat en hoe geef je daar vorm 

aan? Henri Nouwen wil in zijn boekje ‘een parel in Gods ogen’, mensen een hart onder de riem 

steken, zelfvertrouwen meegeven. Ook vanuit de gemeente mag je denken dat we parels in 

Gods ogen zijn, die het vertrouwen geeft om het gemeenteleven te koesteren en te 

onderhouden. Het gaat erom dat we onze parels laten glanzen, en er anderen van laten 

meegenieten en dat we zuinig zijn op wat we in huis hebben. Als slotlied zingen we lied 841, 

verzen 1 t/m 4. Ds Gonny de Boer eindigt met gebed en het uitspreken van de zegenbede.  

 

3. Thema: ‘De parels en de belemmeringen van onze gemeente’ 

PG Warffum heeft begin dit jaar haar ervaring dat de afstand tussen de gemeente en de classis 

als groot wordt ervaren, gedeeld met het breed moderamen. Vervolgens heeft het BM PG 

Warffum benaderd met de vraag of zij met haar buurgemeentes deze vergadering deels wilde 

voorbereiden. PG Warffum is op de uitnodiging ingegaan. Het thema van deze avond is 

voorbereid door Hiltsje Dubois-Andringa (PG Warffum) en Marina Schuurman (PG Uithuizen). Bij 

de uitnodiging voor deze vergadering zijn alle gemeentes gevraagd hun parels te inventariseren 

en mee te nemen. De oogst is middels stickers geplakt op 6 grote vellen zodat alle aanwezigen 

daarvan kennis kunnen nemen.  
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De parels zijn gerubriceerd over de 5 domeinen van ons gemeentezijn (eredienst, pastoraat, 

diaconaat, missionair/kerk in het dorp, vorming en toerusting). t 6e vel gaat over overige zaken 

die de moeite waard zijn om te vermelden. De parels worden vervolgens besproken in 6 

groepjes, waarna vanuit ieder groepje één specifieke parel plenair wordt gepresenteerd.  

Groep Eredienst:  

In deze groep is de zorg gedeeld over het bereiken van jonge mensen in de eredienst. Positieve 

ervaringen zijn ook gedeeld over een combo dat andere muziek speelt, contact via de scholen, 

projecten als St. Maarten.   

Groep Pastoraat: 

De deelnemers hebben zich gericht op de parel: rouwverwerking. In Uithuizermeeden worden 

2x per jaar gemeenteleden uitgenodigd die een partner hebben verloren. In Winsum is een pilot 

over rouwverwerking gehouden. Bekeken wordt om daar een vervolg aan te geven. Wellicht is 

dit een onderwerp om hier nog eens op terug te komen en te verbreden. Verder is de 

ontmoeting de rode draad tussen alle parels. Het koffiedrinken komt als een vlek over de 

provincie heen: ‘Bakkie in de buurt’ in Uithuizermeeden, ‘Koffie-kouk-keuveln’ in Warffum en 

Winsum is daar ook mee gestart. De behoefte wordt gevoeld om het onderwerp 

rouwverwerking te verbreden.  

Groep Diaconaat: 

Er is een start gemaakt met een diaconaal platform in de gemeente Het Hogeland. Tijdens de 1e 

ontmoeting is gesproken over onze kracht van kerk-zijn op diaconaal vlak en hoe belangrijk 

samenwerking is met een team van welzijnsorganisaties en vrijwilligers. Je hebt elkaar nodig om 

voorbij de voordeur van mensen te komen die juist extra zorg en ondersteuning nodig hebben. 

De 2e bijeenkomst is gepland op 20 juni a.s.  

GK ten Boer organiseerde een voedselactie tijdens Kerst en probeerde ook contact te leggen 

door te vragen ‘kunnen we nog iets meer voor je betekenen’.  

Groep Missionair, kerk in het dorp:  

In deze groep werd gesproken over hoe bereiken we de niet kerkelijken. Na de fusie is Winsum 

een pilot van 6 jaar opgestart met als taak ‘hoe de kerkgebouwen in de omliggende dorpen 

levend houden’. Dat heeft geresulteerd in een taakgroep ‘kerk in het dorp’. Er zijn plaatselijke 

commissies in de dorpen. Ook niet-gemeenteleden, die betrokken zijn op het dorp en op 

behoud van het kerkgebouw maken deel uit van deze commissies.  1x per maand worden 

roulerend diensten en activiteiten op het gebied van zingeving gehouden. En er worden 

culturele activiteiten gehouden op het gebied van natuur, kunst, muziek, cultuur, lezingen, 

exposities, maaltijden, enz. Daarmee wordt de verbinding gelegd tussen de mensen uit de 

dorpen en de kerk als gebouw. Belangrijk is het behoud van eigen identiteit van ieder dorp. 

Voortrekker is pastor Jolanda Tuma.   

De landelijke kerk biedt een cursus ‘uitvaart leiden’ aan voor gemeenteleden die onder 

verantwoordelijkheid van de kerkenraad uitvaarten willen leiden. Daar is grote belangstelling 

voor en voorziet zeker in een behoefte, omdat het soms heel lastig is om een voorganger te 

vinden.  

  



 

Notulen Classicale vergadering 

 

van 16 mei 2023 

 

 

4 

Groep Vorming & Toerusting:  

Een van de parels is de maandelijkse wandelingen die met de clustergemeentes worden 

georganiseerd, soms in stilte, soms met een tekst, elke keer vanuit een ander dorp en daarnaast 

excursies en lezingen. Puzzel: weinig menskracht in alle gemeentes.  

Groep Overig:  

Sinds 1 januari 2022 bestaat in de kerkorde de mogelijkheid dat een gemeente die te klein is 

wordt opgeheven en samengevoegd met een buurgemeente. Belangrijk is om een Plaatselijke 

Regeling te hebben waarin de kerkenraad binnen de grenzen van de kerkorde heeft vastgelegd 

hoe bepaalde zaken zijn geregeld.  

Samenvattend: deze tafelgesprekken dienen 2 doelen: 

• elkaar als gemeentes in de ring informeren over waar we mee bezig zijn  

• en de classis, die bezig is om nieuw beleid voor de komende 6 jaar te maken, op de hoogte 

stellen van er wat speelt in de ring Winsum.  

Henk van Dijk voegt toe: in de gesprekken heeft u goed aangegeven waar de parels en waar de 

puzzels liggen. De puzzels die u heeft benoemd, vormen het kernpunt van zaken waar we als 

breed moderamen de komende periode mee aan de slag willen gaan.  

 

4 Mededelingen BM  

Er zijn geen vragen binnengekomen naar aanleiding van het verslag van BM van haar 

werkzaamheden over de afgelopen periode. Wel enkele nagekomen berichten: 

 

Lid classicale college voor de visitatie: 

Tot lid is benoemd mevrouw Sieta de Boer-Jongsma te Ten Boer.  

 

Adviseur classicale college voor de behandeling van beheerszaken (CCBB): 

De heer Wim Wisman heeft afscheid genomen als voorzitter van het CCBB. Als nieuwe voorzitter 

is de heer Johan Scholtanus voorgedragen. Hij zal de vergaderingen van het breed moderamen 

als adviseur bijwonen.  

 

Afvaardiging naar de Generale Synode: 

• i.v.m. de vacature die ontstaat na het vertrek van ds. Marijn Krooneman is na een 2e 

stemming (vanwege een gelijke uitslag van stemmen) de heer Aaldert Renting (GK 

Zuidwolde Dr) tot primus afgevaardigde verkozen. Jochem Abbes blijft secundus 

afgevaardigde.  

• Wij nemen in deze vergadering afscheid van ds. Marijn Krooneman die een beroep heeft 

aangenomen naar GK Urk. Hij wordt hartelijk bedankt voor zijn functioneren in de CV en 

voor zijn bijdrage aan het gesprek. Omdat hij niet op deze vergadering aanwezig kan zijn, 

wordt op een later tijdstip persoonlijk van hem afscheid genomen.  
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• We nemen ook afscheid van Berend Meems, synode afgevaardigde, die te kennen heeft 

gegeven om persoonlijke redenen terug te willen treden. Wij danken ook hem voor zijn 

inzet en bijdrage voor de classis en voor de synode. Berend Meems kan niet bij deze 

vergadering aanwezig zijn i.v.m. een korte vakantie. Hij ontvangt de bloemen na terugkeer 

van zijn vakantie.   

We wensen beiden alle goeds en Gods zegen toe.  

  

5 Mededelingen synode afgevaardigden  

Mevrouw Heleen Vrijhof doet verslag van de synodevergadering van 20 en 21 april jl.  

De vergadering begon met een viering en inleiding van de Verenigde Protestantse Kerk in België. 

Heel informatief hoe met een kleine groep protestanten in een streekgemeente wordt gewerkt. 

Op de agenda stond de eindrapportage van de werkgroep beroepsprofielen in het kader van de 

ambtsvisie. Dat rapport gaat over de beschrijving van het profiel van kerkelijk werkers als 

voorganger, van kerkelijk werkers met andere taken en van predikanten. Profielen zijn belangrijk 

omdat daar de opleiding op moet worden ingericht. Er waren zeer veel adviezen over 

uitgebracht door diverse partijen. Heleen signaleert dat dit een moeizame synodevergadering 

was; er was moeite tussen moderamen en synode om bij elkaar te komen om 1 weg te volgen. 

Er was veel twijfel onder de afgevaardigden of we wel op de goede weg zijn.  

Er zijn ook enkele onderwerpen die op de agenda stonden niet behandeld, o.a. de notitie 

‘Lichter op pad’: hoe gaan wij als lokale gemeentes nu verder naar de toekomst. Dat komt terug 

op de agenda van het besturenoverleg in juni a.s. Ook is niet aan de orde geweest het voorstel 

van de werkgroep ‘seksualiteit, genderidentiteit, huwelijk en relatie’. Als laatste inhoudelijk 

onderwerp stond op de agenda herijking van de nota over onze onopgeefbare relatie met Israël.    

In de kerkorde moeten een aantal zaken worden vernieuwd dan wel aangepast. Voor het 

onderwerp ‘Veilige kerk’ is een nieuwe generale regeling opgesteld. De kerkenraden in onze 

classis zullen hierover binnenkort worden gehoord. Heleen Vrijhof vindt dat er nog weinig is 

geregeld voor slachtoffers. Nu wordt nog erg gefocust op grensoverschrijdend gedrag op het 

gebied van seksualiteit, maar er zou ook aandacht moeten komen voor psychische druk, 

mentaal overschrijdend gedrag als ook het voorkomen daarvan.  

  

6 Beleidsplan ‘Naar duurzaam gemeente-zijn’  

Henk van Dijk, preses houdt een inleiding n.a.v. het beleidsplan zoals dat nu voorligt. Allen 

hebben hier kennis van kunnen nemen en zijn in de gelegenheid gesteld om vragen te stellen.  

Eén van de vragen was of de term ‘duurzaam’ geen associaties oproept met groene kerk. In onze 

visie gaat het over de duur van kerk-zijn en hoe we daar meer continuïteit in kunnen 

aanbrengen. In gespreksgroep 6 (thema ‘overig’) werd veel aandacht gevraagd voor de 

belemmeringen waar veel kerkenraden tegenaan lopen. Dat houdt de kerkenraden bezig en de 

classis ook.  

Deze notitie is onder te verdelen in 6 gesprekspunten:  

• Inleiding:  

Door de hele nota heen worstelen we voortdurend met tegengestelde belangen. Aan de 

ene kant hechten we aan de zelfstandigheid van het gemeenteleven. Die is zeer divers, 

verschilt van gemeente tot gemeente, ook in naastliggende buurgemeentes.   
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Dat vinden wij een groot goed. Voor het voortbestaan van al die gemeentes is wel degelijk 

een behoorlijke vorm van onderlinge solidariteit noodzakelijk. Sommige gemeentes slagen 

er niet in om het financieel voor elkaar te krijgen; andere gemeentes krijgen het qua 

hoeveelheid medewerkers onvoldoende voor elkaar. Als die solidariteit niet kan worden 

opgebracht, dan zullen op termijn die gemeentes zodanig in de problemen komen dat ze 

eigenlijk nauwelijks nog kunnen voortbestaan. Dat is een tegenstrijdigheid, daar worstelen 

we mee. Het is de kunst voor het komende jaar om in samenspraak met allerlei 

vertegenwoordigers van de ringen te kijken hoe we die problemen willen oplossen. We 

hebben in het beleidsplan een aantal zaken benoemd waar we ons dit jaar bezig willen 

houden. De vraag die voorligt is of u zich kunt vinden in de globaal geschetste route die we 

voor ogen hebben? We hebben het voornemen om de komende maanden alle ringen te 

bezoeken waarbij we afvaardigingen van alle kerkenraden uitnodigen om hun visie te 

geven.  

• Speerpunt 1: wat zijn de kernwaarden van gemeente-zijn.  

Ons valt op dat er niet zoveel wordt gesproken over wie we als gemeente zijn en wat ons 

kenmerkt als gemeente. Het is belangrijk dat gemeentes nadenken over hun eigen 

identiteit. 

Inbreng vanuit de gespreksgroep (nagekomen): 

HG Ten Boer brengt in dat bij de fusie van gemeentes er vanwege het grote verschil van 

onderlinge identiteit ervoor gekozen is om de vierplek in de omringende dorpen te 

behouden. Nu wordt roulerend 1x per maand gekerkt.  

PG Uithuizermeeden: het geloofsgesprek in de kerkenraad wordt gemist als de gemeente 

vacant is.  

HG Stedum: onze gespreksgroep is begonnen als een gespreksgroep voor ouders met jonge 

kinderen en daarna uitgegroeid tot een bijbelgespreksgroep.  

• Speerpunt 2: oplopend tekort aan voorgangers en wel handhaven van zelfstandige 

vierplekken.  

Wij willen graag de gemeenteplekken (vierplaats, vindplaats van geloof) handhaven. Maar 

met een oplopend tekort aan voorgangers is dat niet makkelijk. Bij handhaving van huidig 

beleid zal niet meer dan de helft van de gemeentes over 5 jaar nog enige vorm van 

predikant of kerkelijk werker tot haar beschikking hebben. Dat is bepaald niet solidair. Dat 

betekent dat we voorgangers zullen moeten delen. Dat vraagt om veranderingen, om 

onorthodoxe maatregelen. In samenspraak met de gemeentes en met de voorgangers zal 

gezocht moeten worden naar mogelijkheden dat iedere gemeente de mogelijkheid 

behoudt om gebruik te kunnen maken van de kennis en kunde van een universitair 

geschoolde theoloog.  

• Speerpunt 3: ontzorgen van de gemeentes.  

Het merendeel van de aanwezige gemeentes geven aan dat er problemen zijn op het 

gebied van bemensing. Ook weinig mensen die de functie van ambtsdrager ambiëren. Er 

zijn nog wel steeds heel veel vrijwilligers in de kerk die allemaal willen bijdragen, maar die 

geen ambt ambiëren of een verantwoordelijkheid voor beheer van gebouwen, 

personeelszaken, verantwoordelijkheid voor beheer van gebouwen en goederen, en beheer 

van kapitaal willen dragen.   



 

Notulen Classicale vergadering 

 

van 16 mei 2023 

 

 

7 

Er zijn nog steeds gemeentes die het prima doen, maar er zijn ook steeds meer gemeentes 

die moeite hebben om te voldoen aan de eisen die niet alleen vanuit de kerk maar juist ook 

vanuit onze maatschappij worden gesteld. Er is een grote maatschappelijke drang om heel 

veel zaken heel strikt te verantwoorden. En dat waren we in de kerk niet gewend. En die 

verantwoording moet voldoen aan een aantal voorschriften/regels waar steeds minder 

mensen gelukkig van worden om dat te doen. Daar ligt een taak om de gemeentes te 

ontzorgen. Als we dat gezamenlijk willen doen dan zal daarvoor een gezamenlijke 

organisatie moeten worden opgezet. Voor de financiering daarvan is solidariteit van 

essentieel belang.  

• Speerpunt 4: coördinatie diaconale inzet.  

Een bredere diaconale inzet is gewenst. In de classis zijn we begonnen met 

armoedebestrijding, maar dat bestrijkt een veel groter gebied dan we dachten door de 

grote economische problemen in de afgelopen jaren. Veel burgerlijke instanties houden 

zich bezig met problemen op het gebied van armoedebestrijding waar ook diaconieën zich 

mee bezig houden. Omdat diaconieën kleiner worden is een betere afstemming van de 

diaconale taken die ook door burgerlijke instanties worden gedaan, gewenst. Dat betekent 

dat, naast de taken die de diaconieën nu verrichten, meer regionaal gemeente-overstijgend 

gedacht zal moeten worden. Met die coördinatie willen we de komende jaren gaan 

experimenteren.  

Inbreng vanuit de gespreksgroep (nagekomen):  

In het groepje is gesproken over het opstellen van het diaconale platform, van onderaf, 

vervolgens de classis op de hoogte houden, zodat alle info bij hen komt en zij mensen/ 

aanspreekpunten weer aan elkaar kunnen verbinden. Verder is er gesproken over FRIS, dat 

het een waardeloos systeem is, en door heel veel niet in te vullen is. Verder was er 

discussie over wel of niet centraal regelen, en financieel bijdragen daaraan. 

 

• Overige aandachtsgebieden: ringen, samenvoeging van classicale colleges en 

professionaliseren van communicatie.  

Vanavond hebben wij ervaren dat bij een persoonlijke ontmoeting er levendige gesprekken 

ontstaan. Als classis willen we langs de ringen gaan om die persoonlijke ontmoeting 

mogelijk te maken. We zijn daar in februari mee gestart, en we willen dat voortzetten.  

• Classicale colleges: Overwogen wordt om een aantal classicale colleges samen te voegen. 

En als dat niet lukt, dan wordt gekeken naar de mogelijkheid om colleges van verschillende 

classes samen te voegen.  

• Communicatie: We blijven zoeken naar mogelijkheden om de communicatie met de 

gemeentes te verbeteren via de nieuwsbrief en op onze website. We moeten meer gebruik 

maken van mensen die op het gebied van communicatie deskundig zijn.  
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Inbreng vanuit de gespreksgroep (nagekomen):  

• Aandachtsgebied 1: ringen 

De ring leeft niet of slechts beperkt. Het groepje constateerde dat het concrete doel van de 

ringen niet helder is. Heeft ze een hiërarchische rol tussen plaatselijke gemeenten en de 

classis of is ze juist bedoeld als interactieplatform tussen gemeenten. Dat het juist bedoeld is 

voor anderen dan ambtsdragers is maar beperkt bekend. De vraag wordt gesteld of de classis 

en het breed moderamen wel voldoende haar informatie krijgt uit de gemeente. 

• Aandachtsgebied 2: classicale colleges 

Voor de genoemde colleges (= zakelijke colleges) is het eigenlijk niet meer dan logisch om 

deze met ander classis samen te voegen en wordt binnen dit groepje toegejuicht. 

In het verlengde van dit aandachtsgebied hebben we ook gesproken over een 

vertrouwenspersoon. Hierin zien wij ook een rol voor de classis weggelegd. Om dit plaatselijk 

per gemeente in te richten daarvoor zien we een gebrek aan kennis en is een 

vertrouwenspersoon wel te dichtbij. (Ter discussie en overweging) 

• Aandachtsgebied 3: communicatie 

Een website is niet voor iedereen een omgeving om actief informatie tot zich te nemen. Een 

nieuwsbrief met linken naar de website zou al een verbetering kunnen geven (Misschien ook 

een optie om een soort ‘news feed’ beschikbaar te stellen die geïntegreerd kan worden op 

lokale websites). Het classisblad zou ook breder en digitaal verspreid kunnen worden. 

 

Nagekomen:  

Jan Weening, PG Uithuizermeeden wil nog wat toevoegen over een uitspraak van een 

gemeentelid op hun gemeenteavond een week eerder. Dit lid (82) zei: ‘er wordt hard 

gewerkt door de gemeente om voor mensen als ik de kerk beschikbaar te houden. Maar ik 

zou willen pleiten om naast een regiopredikant ook te zoeken naar een regionale 

jongerenpredikant. Ik ben er met een paar jaar niet meer en de groei moet van onderaf 

komen’. Jan Weening denkt dat het goed is dat het breed moderamen deze woorden ter 

harte neemt en kijkt welke mogelijkheden er classicaal zijn. Het is een actueel onderwerp 

wat niet genegeerd kan worden. Deze week ontving hij namelijk van een ander gemeentelid 

een link naar een artikel op BEAM van de EO  en ook hier worden wij als kerk weer 

aangesproken op ons jongerenbeleid. Link naar artikel BEAM.  

 

7. Notulen van de CV van 21 februari 2023:  

Er zijn geen opmerkingen binnengekomen op de notulen. Evenmin worden er vanuit de zaal 

vragen gesteld. Daarmee worden de notulen goedgekeurd met dank aan de notulist.  

 

  

https://beam.eo.nl/artikel/wij-gooiden-een-open-brief-aan-de-kerk-de-wereld-in-en-dit-gebeurde-er-deze-noodkreet-moet-gehoord-worden?utm_campaign=later-linkinbio-eobeam&utm_content=later-35251615&utm_medium=social&utm_source=linkin.bio
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8. Rondvraag  

• n.a.v. de vraag van Hiltsje Dubois, scriba PG Warffum, hoe om te gaan met het bewaren van 

stukken. Het archief van de voormalige classis Westerkwartier en classis Oost-Groningen is 

destijds ondergebracht bij Archiefbureau Ruerd de Vries (Noardermieddyk, Lichtaard, 

Friesland). Ruerd de Vries heeft beide archieven zodanig bewerkt dat ze aangeboden 

konden worden aan Groninger Archieven. Ruerd de Vries heeft dat allemaal verzorgd. De 

kosten voor Oost-Groningen bedroegen d.d. 7 juli 2021 € 1.548,80.  Op de site van de 

landelijke kerk is ook een brochure over archiefbeheer beschikbaar.  

• J. Roorda: vindt dat de Classicale Vergadering uiterlijk om 22.00 uur moet eindigen.  

 

9 Sluiting 

We sluiten deze vergadering af met het zingen van alle coupletten van Lied 416: Ga met God en 

Hij zal bij je zijn’.  

De preses Henk van Dijk dankt iedereen voor ieders bijdrage aan deze levendige vergadering en 

wenst iedereen wel thuis.  

 


